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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2014/15:626 Kortbedrägerier

Allt fler bankkontor väljer bort kontanthanteringen. Bankerna motiverar ofta 
detta med att det ökar säkerheten för såväl kunder som bankanställda. 
Beträffande bankernas kunder är det svårt att veta om det verkligen förhåller sig 
på det viset. Det kan till exempel vara så att kortbedrägerierna i stället ökar i 
takt med att kontanthanteringen minskar. Dessvärre är det svårt att verkligen 
veta hur det ligger till eftersom bankerna inte offentliggör statistik över 
kortbedrägerierna. Måhända är det så att bankerna inte vill att kunderna ska få 
veta hur vanligt det är med kortbedrägerier. För bankkunderna skulle det vara 
värdefullt att känna till omfattningen av kortbedrägerierna, vilka kort som är 
mest drabbade, och på vilket sätt bedrägerierna sker. Ett offentliggörande av 
statistiken skulle också medföra att bankerna inte så lätt skulle komma undan 
med sina beslut att upphöra med kontanthanteringen.

Mot bakgrund av det ovan anförda vill jag därför fråga statsrådet Per Bolund: 

 

Avser statsrådet att ta initiativ till att bankerna ska offentliggöra omfattningen 
av kortbedrägerierna?

………………………………………

Ulla Andersson (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-04
Besvaras senast
2015-06-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


